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Odgovori na pobude in vprašanja   
 
 
 
Na 20. redni seji OS, dne 10.06.2013 so bili podani naslednje pobude. 

 
 
 
Na Odboru za finance, so bile podana naslednja vprašanja in pobude: 
 

• da se finančna sredstva, ki jih je Občina Divača prejela od Kraškega vodovoda Sežana 
v višini cca 120.000,00 €, nameni za izvedbo ceste Gornje Ležeče. 

 

 
Sredstva so se namenila tudi za izvedbo ceste. 
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Na seji občinskega sveta  so bile podana naslednja vprašanja in pobude: 
 
ga. Frankovič Franetič  

• je podala pisno pobudo: 

 
Odgovora od pristojnega referenta do priprave gradiva nismo prejeli. 
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g. David Vatovec – vaška skupnost Škoflje 
• je podal pisna vprašanja: 

 

 
 
 
Odgovora od pristojnega referenta do priprave gradiva nismo prejeli. 
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g. Bruno Bombač 
• je podal pisno pobudo: 

 

 
 
Odgovora od pristojnega referenta do priprave gradiva nismo prejeli. 
 
 
 
 
  
 

Datum:    18.12.2013 
          Višji svetovalec za splošne zadeve in okolje  

           Iztok Felicjan, univ.dipl.inž.el., MCP. 
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Odgovori na pobude in vprašanja   
 
Na 21. redni seji OS, dne 24.10.2013 so bili podani naslednje pobude. 

 
Na Odboru za gospodarstvo in gospodarske javne, so bile podana naslednja vprašanja in pobude: 
 
ga. Lilijana Kocjan Žorž 

• predlaga, da se v proračunu za leto 2014 zagotovijo določena sredstva za prenovo 
vstopnih tabel, ki se nahajajo ob cestah in obveščajo voznike, da so vstopili na 
območje Občine Divača. 

 

Sestanek se je odvijal na Občini Divača in dosežen je dogovor. 
 

• predlaga, da se direktorico Razvojnega centra Divača povabi na sejo odbora za 
gospodarstvo in gospodarske javne službe, da predstavi delo Razvojnega centra. Sama 
je namreč mnenja, da se večina aktivnosti, ki jih izvaja Razvojni center Divača nanaša 
na gospodarstvo in kot članica odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe bi 
bila rada seznanjena z navedenim delom. 

 

Poročilo direktorice Razvojnega centra Divača bo podano na eni od naslednjih sej. 
 
 
g. Jernej Franc Premrl  

•  predlaga, da župan imenuje ustrezno komisijo za pogajanje med investitorji in vaščani 
pri izgradnji vetrnih elektrarn na območju Senožeč. 
 

Odgovor bo podal župan v informaciji župana. 
 
 
 

g. Volk Matjaž 
•  zanima ga, kdaj so bili predstavniki VEPE prvič na sestanku na Občini Divača - točen 

datum. 
 

18.4.2013. 
 
 
 
Člani odbora 

•  soglasno podajajo pobudo na župana Občine Divača glede informacije o vetrnih 
elektrarnah. 

 

Odgovor bo podal župan v informaciji župana. 
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Na Odboru za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti, so bile podana naslednja 
vprašanja in pobude: 
 
Člani odbora so predlagali: 

• da se  imenuje komisijo, ki bo pripravila akt, kriterije, merila,.. za sofinanciranje 
društvene dejavnosti, ki ni predmet drugih razpisov, ki jih razpisuje Občina, pri čemer 
naj se preuči vključitve  možnosti  sofinanciranja perspektivnih mladih posameznikov 
v občini. 
 

Predlog a Pravilnika o sofinanciranju programov, ki so v širšem interesu in niso predmet 
drugih razpisov v občini Divača je podan v obravnavo  na 22. sejo Občinskega sveta 

 
• da Občinski svet občine Divača poda predlog občinam Sežana, Hrpelje-Kozina, 

Komen, da se pripravi akt o izvajanju projekta »Športnik Krasa - športnik leta«  
 

Predlog bo obravnavan v okviru »Komisije za priznanja Športnik Krasa in Brkinov za leto 
2013«, ki  je že pričela z delom; župan je v Komisijo imenoval predstavnico občine Divača. 

 
 

 

ga. Damjana Gustinčič: 
• člane Odbora je seznanila, da skladno s sklepom  Sveta OŠ  podaja pobudo, da je 

potrebno na  zunanjih površinah ob OŠ in Vrtcu v Divači, v Senožečah, v Vremah, 
kakor tudi  na vseh drugih zelenih površinah, ki so last Občine, stalno izvajati v okviru 
koncesije vzdrževalna dela, saj so te površine zanemarjene in neurejene, izjema je le 
nogometno igrišče, ki je bilo redno vzdrževano in urejeno; 

 

Dela se bodo izvajala v okviru finančnih možnosti 
 

• pohvalila je izvajanje energetske sanacije na OŠ Divača in plan dela za izvajanje dela 
v Senožečah v prihodnjem letu. 

 

Zahvaljujemo se za pohvalo. 
 

 

 

ga. Biserka Grabar: 
• ponovno je opozorila na predlog, ki je bil že večkrat predlagan, da se za nujno 

vzdrževanje  za potrebe občinskih javnih zavodov, zaposli na Občini Divača hišnika, 
ki bi skrbel za pokrivanje nujnih del v zavodih in na Občini. 

 

V letu 2014 taka zaposlitev ni predvidena. Imajo pa občinski svetniki vso možnost to 
spremeniti in predvideti tako zaposlitev ter tudi v proračunu zagotoviti denar za zaposlitev 
novega delavca.  
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ga. Mirjam Frankovič Franetič: 
• podala je pobudo, da OS na seji obravnava problematiko ureditve brezplačnega 

šolskega prevoza za dva otroka, ki stanujeta na naslovu Gornje Vreme 35 (zaselek pri 
Gornjih Vremah) in v letošnjem šolskem letu obiskujeta OŠ Divača. Podrobnejšo 
obrazložitev navedene problematike je podala ravnateljica OŠ  Divača, Damijana 
Gustinčič in sicer: starša učencev, ki stanujeta na navedenem naslovu – Gornje Vreme 
35 sta se na OŠ Divača  obrnila s prošnjo, da bi za otroka poiskali možnost 
zagotovitve avtobusnega prevoza od doma do šole oz. avtobusnega postajališča v 
Gornjih Vremah. Cesta, po kateri morata pešačiti do postajališča je nevarna  in ogroža 
njuno varnost, saj ob cesti ni pločnika, cesta je utesnjena med brežino in strmino. Šola 
meni, da je potrebno nujno pristopiti k reševanju ustrezne rešitve in zagotovitvi 
brezplačnega prevoza.  

 

Pobudo je obravnaval SPV in občinskemu svetu predlagal rešitev, ki ga je le-ta tudi na 
prejšnji seji sprejel.. 
 

• seznanila je prisotne, da je Občina v okviru projekta »Mavrica dobrote za otroke brez 
razlik« v letošnjem letu prispevala finančna sredstva, zbrana v okviru akcije,  za nakup 
kombija CUEV Strunjan. Po ugotovitvi na sprejemu v Strunjanu, ki ga je CUEV 
pripravil zahvalo vsem, ki so pomagali pri projektu zbiranja sredstev za nakup 
kombija za potrebe zavoda, da zavod ni nikjer navajal Občine Divača in projekta 
»Mavrica dobrote za otroke brez razlik« kot sodelujočega, je Občina zavod na to 
opozorila; CUEV Strunjan je posredoval pisno opravičilo. Prisotne je še seznanila, da 
se delo projekta nadaljuje. 
 
 
 

ga.Kristina Čumurdžić:  
• podala je pobudo, da se Svetu za preventivo v cestnem prometu poda pobudo, da 

opozori pristojno Direkcijo za ceste, da je dovoljena hitrost na cesti Divača – Lokev - 
na odseku pri Gabrovem naselju neustrezna in bi jo bilo potrebno omejiti, saj prehitri 
vozniki ogrožajo varnost, moteče in nevarno pa je tudi za prebivalce okolice 
navedenega odseka ceste. 
 

Pobudo bo obravnaval SPV in občinskemu svetu predlagal rešitev. 
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Na Odboru za prostorsko planiranje  in gospodarjenje  z nepremičninami, so bile podana 
naslednja vprašanja in pobude: 
 
Člani odbora so predlagali: 

• županu, da ustanovi komisijo, ki bo nastopala v pogajanjih z investitorji PVE 
Senožeška Brda. 

 

Odgovor bo podal župan v informaciji župana. 
 

 

g. Bruno Bombač: 
• predlagal je, da se sestane vaški odbor, ki nadzira izgradnjo kanalizacije v Dolnjih 

Ležečah s predstavniki Občine Divača – županom in Edijem Franetičem ter 
projektantko Magdo Svetina, da se pogovorijo o nadaljnjih postopkih. 
 

Odgovor bo podal župan v informaciji župana. 
 

• opozoril, da se podira zid na cesti od Dolnjih Ležeč proti divaškemu pokopališču (pod 
mostom). Nadalje opozori na škodo, ki jo v okviru modernizacije železniške postaje v 
Divači, povzročajo težki tovornjaki, ki vozijo skozi Dolnje Ležeče. Ceste so blatne, 
oviran je promet, težava pa je tudi hrup. 

 

Zahvaljujemo se za opozorilo. Zadevo smo tudi sami opazili in takoj pričeli z dogovori in 
izborom izvajalca ter samo sanacijo. Zid je na današnji dan že saniran 
 
                         Prej                              Obnovljen 
 

    
 
 
 
g. Boris Gombač: 

•  opozoril na podobno težavo v Ulici Ludvika Požrlja. 
 

Za obravnavo težav in zapletov pri izvajanju gradbenih in vzporednih del rekonstrukcije 
železniške postaje Divača S Slovenskimi Železnicami in njihovimi izvajalci je bila s  strani 
župana Občine Divača imenovana komisija ter sta pooblaščeni dve osebi in to sta                 
Edo Franetič (občinska uprava) in Dobrivoj Subič (občinski svetnik).  
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ga. Biserka Grabar :  
• zanimalo jo je, v kakšni fazi je urejanje ulice Brinja v Gabrovem naselju. Zahteva 

pisni odgovor. 
 

Kot že tolikokrat povedano je Ulica Brinja v celoti v privatni lasti in občina na privatno 
lastnino ne more in ne sme posegati brez soglasja, služnostne pogodbe, stavbne pravice…, ki 
ji jo podeli lastnik parcele. Privatna lastnina pa ni ovira za imenovanje ulice.  
 

Investitor – lastnik parcele po kateri teče cesta je tudi seznanjen z željo stanovalcev, da bi se 
ulica asfaltirala, vendar pravi, da jo morajo sami vprašati za to. Občina jo v to ne more 
prisiliti.  
 

Občina Divača – občinski svet je pred leti v prejšnjem mandatu tudi sprejel sklep                             
št. 032-0011/2009-21 z dne 18.6.2009, kjer se je opredelil prav do takih primerom in sicer 
navajamo iz izreka sklepa: 
»1. Ulice, ki ležijo na privatnih parcelah  je Občina Divača pripravljena prevzeti pod 
naslednjimi pogoji: 

- parcela mora imeti značaj javne rabe, 
- izpolnjevati mora prometno tehnične normative za občinsko cesto, 
- v ulici mora biti vgrajena in dokončana minimalna javna infrastruktura (vodovod, 

meteorna kanalizacija, fekalna kanalizacija in javna razsvetljava), 
- ulica mora biti asfaltirana. 

2. Pred prenosom mora sedanji lastnik na Občino dostaviti Projekte izvedenih del za 
navedeno infrastrukturo. 
3. Parcele se na občino prenašajo brezplačno. Stroške priprave pogodb, overitve in vpisa v 
zemljiško knjigo krije Občina Divača.« 
 

Tak sklep je bi sprejet,  da bi se lastniki parcel, po katerih potekajo sedaj te ulice, zbudili in 
ulice primerno uredili ter predali občini  pod pogoji navedenimi v sklepu. 
 

Kljub navedenemu je občinska uprava pridobila informativno ponudbo za asfaltiranje (da bi 
vedeli o kakšnem strošku urejanja sploh govorimo), ki obsega samo položitev asfalta, ne pa 
tudi ureditve meteorne kanalizacije in eventualnih manjkajočih drugih vodov komunalne 
infrastrukture, katere bi bilo še potrebno vgraditi. Ta ponudba znaša 17.088,54 € z 
vključenim DDV. Za meteorno kanalizacijo bi bilo potrebno še cca 8.000 € (brez DDV) s tem, 
da je problem kje narediti ponikovalnico. Skupaj bi bilo torej potrebno cca. 27.000 € (z DDV) 
 
 
g. Dobrivoj Subić: 

• opozoril na podoben primer na Kajuhovi ulici v Divači. 
 

Za to ulico je prvi del odgovora enak prejšnjemu.  
 

Tudi tu je občinska uprava pridobila informativno ponudbo za asfaltiranje (da bi vedeli o 
kakšnem strošku urejanja sploh govorimo), ki obsega samo položitev asfalta, ne pa tudi 
ureditve meteorne kanalizacije in eventuelnih manjkajočih drugih vodov komunalne 
infrastrukture, katere bi bilo še potrebno vgraditi.  
Ta ponudba znaša 20.018,00 € z vključenim DDV. Tu imamo tudi oceno za meteorno 
kanalizacijo = 8.000 € (brez DDV) ter cestno razsvetljavo =9.000 € (brez DDV).  Skupaj 

torej cca. 41.000,00 z DDV.  
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Na seji občinskega sveta  so bile podana naslednja vprašanja in pobude: 
 
g. Jernej Franc Premrl 

• je predlagal, da se v okviru te točke sprejme  sklep o izdaji pooblastila Razvojnemu 
centru Divača za vodenje projekta izvedbe optike v občini Divača. 
 

Župan je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA:  

 
»Razvojni center Divača se pooblašča, za vodenje projekta in razpisa za izvedbo optike v 
občini Divača.«  
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  13 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet in izveden. 

 
Pisna pobuda krajanov Vremske doline 

• glede ukinitve programov komercialnih televizij na pretvorniku Vreme in  predlog 
Občinskemu svetu o pisni podpori krajanov in pozivu pristojnih služb, da ugodijo 
apelu krajanov Vremske doline v cilju reševanja navedene zadeve. 

 

Župan je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA:  

 
»Občinski svet Občine Divača podpira občane občine Divača iz Vremske doline in poziva 
pristojne službe, da ugodijo apelu krajanov iz Krajevne skupnosti Vreme, po montaži 
multiplexa C na pretvornik Vreme, da bi s tem omogočili  ljudem normalno spremljanje 
televizijskih programov (tudi komercialnih televizij).«  
 
Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
ZA je glasovalo  15 članov sveta. PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet in izveden. 

 

g.  Alojz Mahorčič 
• glede na nedavno nesrečo, eksplozijo plinske napeljave v družinski hiši v Naklem, ki 

je povzročila veliko materialno škodo in telesne poškodbe stanovalcev, ga  zanima, če 
je Občina nudila kakršno koli pomoč pri navedem dogodku. 

 

Župan je podal obrazložitev, da na občino ni prišla nobena vloga niti prošnja za kakršnokoli 
pomoč. 

 
• zakaj župan ni obvestil Občinskega sveta pred izvršbo pod. Malovec. 

 

Župan je podal obrazložitev, da v zvezi z upravnimi zadevami ni potrebno obveščati 
občinskega sveta. G. Malovec je bil pred izvršbo večkrat opozorjen in z njim so potekali 
pogovori od začetka mandata. Kljub temu pa odmerjenega komunalnega prispevka za Hotel, 
ki že stoji in obratuje ni poravnal in občini ni preostalo drugega, kot da vloži izvršbo. 
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ga. Alenka Štrucl Dovgan 
• pobuda o dokončni pripravi Odloka o pristojnostih in nalogah KS v občini Divača in 

obravnava le tega  pred  začetkom postopka sprejemanja  proračuna 2014 
 

Vse krajevne skupnosti v občini so se glede besedila in nalog ter financiranja uskladile, zato 
je v končni verziji Odlok o pristojnostih in nalogah KS v občini Divača na dnevnem redu 
decembrske seje. Ker se ne pričakuje sprememb odloka ali amandmajev je predlagano, da se 
na isti seji opravita obe branji in sprejem odloka. 
 
 
 
ga. Lilijana Kocjan Žorž 

• meni, da ni razloga, da odgovori na pobude in vprašanja svetnikov zadnje seje, niso 
pripravljeni in posredovani svetnikom skupaj z ostalim  gradivom za sklicano  sejo 
sveta. 

• pobuda krajanov  za omejitev prometa po cesti, ki pelje mimo  RTP v Divači, katera se 
uporablja kot sprehajalna pot,  kjer hitra vožnja motornih vozil po omenjeni poti, 
ogroža varnost ljudi 
 

Pobudo bo obravnaval SPV in občinskemu svetu predlagal rešitev. 
 

• predlaga, da se pripravi  pregled investicij po posameznih KS za obdobje zadnjih 10 
let in sicer  pred pripravo proračuna za naslednje leto. 

 

Pregled se bo pripravil za eno od naslednjih sej Občinskega sveta. 
 

• na prihodnji seji sveta naj se predstavi plan dela za naprej in izvedbo del za nazaj. 
 

Plan dela je razviden iz predlaganega Proračuna za leto 2014, poročilo o izvedbi del pa bo 
predstavljeno v Zaključnem računu za leto 2013. 
 
 

g. Bruno Bombač 
• ker odgovorov na pobude in opozorila v zvezi z uničevanjem lokalnih vaških cest  v 

Dolnjih Ležečah in okolici, zaradi prenove železniške postaje Divača, ki jih je podal 
na prejšnji seji sveta (v pisni obliki),  ni dobil,  podaja ponovno opozorilo o dogajanju 
v Dolnjih Ležečah - pisno pobudo, ki je priloga tega zapisnika. 

• Občino Divača  poziva, da  vpliva  na pristojne službe, da si ogledajo in na podlagi 
mnenja uredijo preplastitev  državne ceste od mostu  pa do trenutno obstoječe 
avtobusne postaje v Dolnjih Ležečah. 
 

Odgovor bo podal župan v informaciji župana. 
 

• pri gostilni Čotnik je potrebno zaščititi privatno lastnino,  ker  je promet speljan  ob 
privatnem parkirišču in zaradi neoznačenosti  cestišča, promet poteka tudi po 
privatnem zemljišču.  Občina naj obvesti pristojne službe, da uredijo zadevo.  

 

Že samo ime privatna lastnina pove, da je to privatna lastnina, ki jo mara zaščititi lastnik sam. 
Nasprotna stranka v tem primeru je Direkcija RS za ceste (Republika Slovenija) in ne občina. 
Lastnik naj proti državi nastopi tako kot bi nastopil proti občini  in njegova lastnina bo 
zaščitena. 



 
 

ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 
21.  redna seje Občinskega sveta Občine Divača 

 
 

- 13 - 
 

g. Matjaž Volk 
• glede izvedbe prehoda za pešce v Dolnjih Ležečah, ga zanima v sklopu katerih 

investicij je bil ta projekt posredovan na Direkcijo za ceste in kolikšna je bila skupna 
vrednost omenjene investicije. 

 

Projekt na občinski upravi vodi Edo Franetič. Na njega se lahko obrnete za vse potrebne 
informacije. 
 

• predlaga, da se gradivo za seje odborov, komisij in seje sveta posreduje  pravočasno, 
da se pri tem upošteva predpisane roke. 

 

Pripomba vzeta na znanje. To pripombo si velja zapomniti tudi med občinskimi svetniki, 
predvsem med predsedniki odborov, ko določate, kdaj bo kakšen odbor potekal in ali dajete 
občinski upravi dovolj časa, da pripravi in vam pošlje kompletno gradivo skladno s 
Poslovnikom. 
 

 

ga. Biserka Grabar  
• zakaj se ne nadaljuje z sanacijo plazu v  Zavrhku, kajti dogovor je bil, da se zadevo 

uredi do jeseni 2013. 
 

Sanacija plazu se v letošnjem letu ni izvedla zaradi omejenih finančnih sredstev. Plaz 
trenutno ne ogroža hiše in zato se sanacija le-tega zamika v leto 2014. Zadevo vodi Edo 
Franetič. 
 

• predlaga, da se pri podelitvi občinskih nagrad upošteva hišnika in čistilke Osnovne 
šole Divača, ki so s svojim nadurnim  in prostovoljnim delom veliko pripomogli k 
temu, da se je kljub delom, ki so se časovno zavlekla pri energetski sanaciji stavbe OŠ 
Divača, pouk  novega šolskega leta pravočasno pričel. 

 

Predlog je mogoče obravnavati v okviru Odloka o podeljevanju priznanj občine Divača 
(Uradni list RS, št. 37/13), ki določa postopek podeljevanja – 13. člen navedenega Odloka 
določa: »Pobudniki za podelitev priznanj Občine Divača so lahko občani, skupine občanov, 
politične stranke, krajevne skupnosti, podjetja in druge organizacije ter skupnosti.« 
 

• podala je pobudo za  zaposlitev občinskega hišnika – zaposlitev skrbnika  občinske 
lastnine. 

 

V letu 2014 taka zaposlitev ni predvidena. Imajo pa občinski svetniki vso možnost to 
spremeniti in predvideti tako zaposlitev ter tudi v proračunu zagotoviti denar za zaposlitev 
novega delavca.  
 

• posredovala je pripombo občanov  na urejanje zelenic v  Divači. 
 

V zvezi z urejanjem zelenic smo se pogovorili z izvajalcem službe, ki bi rad dobil konkretne 
pripombe, da bo lahko v naslednjem letu izboljšal svoje delo in storitve, ki jih nudi. 
 

• vprašanje glede zavarovanja občinskih objektov – ali so omenjeni objekti zavarovani. 
 

Občinski objekti (tisti, ki so vredni zavarovanja) so in bodo tudi v bodoče vsi zavarovani, še 
več- sprejela se je odločitev, da se zavaruje tudi vse vaške domove in mrliške vežice. 
 



 
 

ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 
21.  redna seje Občinskega sveta Občine Divača 

 
 

- 14 - 
 

• glede dopisa Kraških Lekarn Ilirska Bistrica, ki so ga prejeli vsi svetniki, jo je zanima 
nadaljnje ukrepanje. 

 

Občina Postojna je v svojih odločitvah samostojna in tako tudi v tem, da v Postojni omogoči 
odprtje nove poslovalnice Lekarne Ljubljana. 
 

 

 

g. Dobrivoj Subič 
• predlaga, da člani  občinske komisije za sodelovanje z predstavniki SŽ pri 

rekonstrukciji železniške postaje v Divači, skupaj z županom,pisno predstavijo SŽ 
poškodbe vaških cest   kot posledico vožnje težkih tovornih vozil  ter ostalo ocenjeno 
škodo, nastalo kot posledica pri izvedbi del sanacije železniške postaje Divača. Pozove 
se izvajalce, pripravi se vso potrebno dokumentacijo ter dogovor o sanaciji škode. 

 

Sestanek se je odvijal na Občini Divača in dosežen je dogovor. Več v informaciji župana. 
 
 
 

g. Ivan Kovačič  
• predlaga, da se imenuje  Komisijo, ki  bo nastopila pri pogajanjih za izvedbo cestnega 

prehoda   v Dolnjih Ležečah in ureditvi  nerešenih zadev na  odseku ceste skozi Dolnje 
Ležeče. 

 

Prosimo za konkreten predlog članov komisije, ki se bo s tem ukvarjala. 
 

 

 

ga. Mirjam Frankovič Franetič  
• podala je informacijo o razgovoru z poslanko Jelušičevo, na temo rešitve problematike 

prometnega režima skozi Vremsko dolino (omejitev prometa  težkih tovornih vozil), 
ki je predlagala, da  se glede tega  župan in  pristojni z občinske uprave  dogovorijo za 
sestanek  na Direkciji za ceste . 

• predlagala je, da  se Občina Divača dogovori z Policijo za izvedbo pogostejših kontrol 
prometa – težkih tovornih vozil skozi Vremsko dolino.  

 

Pobuda posredovana na Policijsko postajo Sežana. 
 
 
Odgovore pripravili: 
- Drago Božac  
- Iztok Felicjan  
- Romana Derenčin 
 

Datum:    18.12.2013 
          Višji svetovalec za splošne zadeve in okolje  

           Iztok Felicjan, univ.dipl.inž.el., MCP. 
 
 


